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W Iławie, z inicjatywy burmistrza, powstanie w nowym roku ICUW - Iławskie Centrum Usług
Wspólnych. Zgodę Rada Miejska w Iławie dała podczas dzisiejszej - dodatkowej,
nadzwyczajnej - sesji zwołanej specjalnie i tylko po to, aby zająć się tym tematem.

Miejscy radni nie byli całkiem przekonani do idei utworzenia w iławskim samorządzie
centrum usług wspólnych, realizującego obsługę księgową, kadrowo-płacową i prawną dla
kilku jednostek zamiast prowadzenia ich oddzielnie w każdej z nich. Na początek to roczne
oszczędności, jak wcześniej informował burmistrz, rzędu 70 tysięcy złotych (mają rosnąć w
kolejnych latach), ale rada, motywując to głównie obawami o interesy pracownicze, podczas
poprzedniej sesji wstrzymała się z decyzją, przekładając ją na dzisiaj.

Zwołana na wniosek burmistrza sesja nadzwyczajna w tej sprawie była okazją do rozwiania
wątpliwości. 



- Mam taką prośbę, jeśli uchwała przejdzie w
głosowaniu, aby ratusz zobowiązał się do spotkania ze
wszystkimi pracownikami, których ta zmiana dotknie
- to wniosek, z jakim wystąpiła radna Katarzyna Dzik.

- Oczywiście - odpowiedział burmistrz - możemy takie
spotkanie zorganizować, ale już się podobne
odbywały. Możemy jeszcze przed grudniem
zorganizować kolejne takie spotkanie, aby rozwiać
wszelkie dodatkowe wątpliwości. 

Sporo pytań miała Ewa Jackowska.

- Dlaczego pracownicy uniemożliwiono zapoznanie się
z nowym zakresem obowiązków? Chciała to pozyskać
przed dzisiejszą sesją, niestety zostało jej to
uniemożliwione - to jeden z podjętych przez tę radną
tematów.

- Póki nie ma uchwały rady miejskiej, nie
uruchamiamy pełnych procedur - wyjaśniał Dawid
Kopaczewski. - Nie chcę na razie w tak dużym stopniu
angażować czasu urzędników. Te dokumenty jeszcze
potrzebują trochę czasu, aby zostały opracowane.
Potrzebujemy trzech miesięcy, aby dograć wszystkie
dokumenty, łącznie z zakresami obowiązków.

- Schemat organizacyjny, regulamin i szczegółowe
zakresy obowiązków - to dokumenty, nad którymi
rozpoczniemy pracę po uzyskaniu Państwa zgody na



powołanie CUW-u - dodała Renata Kamińska,
szefowa Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli - to
jednostka, która zostanie przekształcona w ICUW.

Ewa Jackowska zauważyła jeszcze, że procedowana dzisiaj zmiana zbiegnie się w czasie ze
wprowadzeniem nowego oprogramowania - gminie została wypowiedziana umowa w tym zakresie - i
pytała, jak urząd sobie z tym poradzi.

Joanna Wiśniewska, skarbnik miasta, odpowiedziała, że wypowiedzenie umowy przez usługodawcę
dotyczy nie tylko iławskiego ratusza, ale i innych jednostek samorządu, które obsługiwał. Nie jest to
też decyzja związana z ICUW-em, osoba ta zakończyła swoją działalność ze względów zdrowotnych,
mówiła skarbniczka.

Dyskusję chciał zamknąć Edward Bojko.

- Wszystko jest jasne. Przecież otrzymaliśmy
odpowiedź. Po co dalej ta dyskusja? To jest jak
przesłuchanie sądowe. Radna Jackowska przesłuchuje
burmistrza. Te odpowiedzi są oczywiste. Przecież
prawo pracy obowiązuje wszystkich. Chciałbym, aby
to się nie powtarzało. Była dyskusja bardzo długa na
komisjach - mówił radny.

- Spotkaliśmy się dzisiaj po to, aby wyczerpać temat i
wyjaśnić wszelkie wątpliwości - odpowiedział na to
przewodniczący rady Michał Młotek.

Debatę kontynuował Włodzimierz Ptasznik. Były burmistrz, a dzisiaj radny, mówił, że już w latach
2010-2014 myślał o powołaniu w Iławie centrum usług wspólnych.

- Wtedy nie było narzędzia prawnego, które by
umożliwiało wprowadzenie takiej jednostki
organizacyjnej. W tej chwili ustawa o samorządzie
dopuszcza powoływanie właśnie takich jednostek.
Bardzo się cieszę, że burmistrz się na to zdecydował -
mówił Włodzimierz Ptasznik.



- Ja również jestem entuzjastą powołania CUW.
Widzimy, że decyduje się na to coraz więcej gmin. To
oszczędności, ale też standaryzacja i podniesienie
jakości usług. Uważam też, że burmistrz powinien
mieć możliwość dokonywania takich zmian
organizacyjnych - przedstawił swój punkt widzenia
przewodniczący rady Michał Młotek.

- Oszczędności, które powstaną w sporcie, mam
nadzieję, że zostaną wydane na sport - dodał jeszcze
Andrzej Rykaczewski.

- Trudno mi w tej chwili złożyć taką deklarację.
Zakładam i mam nadzieję, że tych pieniędzy [na sport
- przyp. red] będzie więcej - odpowiedział burmistrz.

ICUW na początek zajmie się obsługą finansowo-księgową, administracyjną oraz organizacyjną
miejskich szkół i przedszkoli oraz żłobka miejskiego i Iławskiego Centrum Sportu, Turystyki i
Rekreacji. W przyszłości, na wniosek dyrektora, mogą zostać włączone kolejne jednostki, np.
biblioteka.
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